
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen fractie VVD Aalsmeer-Kudelstaart 

Inzake kosten gemeenschapsgeld HAC 

 

Inleiding 

De VVD-fractie vraagt zich uit het oogpunt van doelmatige besteding van 

gemeenschapsgeld af welke democratische doeltreffende bijdrage de fractie HAC in 

de raadsperiode 2014-2018 heeft gehad.  

De veronderstelling is dat de fractie HAC een buitenproportioneel beroep heeft 

gedaan op gemeenschapsgeld door de enorme hoeveelheid aan schriftelijke vragen, 

vragen via het vragenkwartier en moties en amendementen. Ondanks het 

democratische recht hiertoe staat dit in geen verhouding tot het behoedzaam omgaan 

met de belastinggelden van lokale inwoners. 

  

Vraag: 

  

Kunt u aangeven wat de totale ambtelijke kosten zijn geweest waar de fractie HAC 

een beroep op heeft gedaan in de afgelopen raadsperiode? 

N.B. indien een exact bedrag niet te noemen is dan graag (gedeeltelijk) een schatting 

van de uren en kosten van de inzet van de totale ambtelijke organisatie incl. college 

van B&W. 
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